
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z  33. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 29. 06. 2017 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

z  33. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 29. 06. 2017  

v Nesvadoch. 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12  poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta úradu, Ing. 

Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. výstavby, RNDr. Litauská Simona, 

vedúca odd.,  Bryndzová Eva-vedúca odd., Ing. Kelemen Z.-riaditeľ VPS, Holop F. – riaditeľ MKS, Ing. 

Hengerics Gabriel – vedúci ŠaTS, Tibor Ďurika – náčelník OP a pozvaní hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 33. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému programu jednania majú ďalšie návrhy. 

Prítomní poslanci k obdržanému programu jednania nemali ďalšie návrhy ani pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o programe jednania. 

Hlasovanie:  všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Miškovič Juraj, Mgr. Tóthová Mária, Patakyová Alžbeta. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Sárai Ladislav, Mgr. Lešš Martin. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Návrh plánu práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky na II. polrok 2017 

3. Návrh na schválenie úveru na akciu Primárny areál kúpeľného centra termálneho kúpaliska v Nesvadoch 

4. Návrh na vyradenie Centra voľného času Nesvady zo siete škôl a školských zariadení a jeho následné      

    zrušenie 

5. Rôzne:  

a) Upozornenie prokurátora na nedodržiavanie niektorých ustanovení zákona č. 178/1998 Z.z.  

     o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a o zmene  a doplnení  

     zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení  neskorších predpisov  

     a Protest prokurátora proti VZN obce Nesvady č. 4/2014 o podmienkach predaja výrobkov 

     a poskytovania služieb na trhových miestach na území obce Nesvady – Trhový poriadok v znení VZN  

     č. 5/2016 

b)  Protest prokurátora proti ustanoveniam čl. 2,3,4 a5 VZN obce Nesvady č. 1/2012 o ochrane ovzdušia  

     prijatého Obecným zastupiteľstvom Nesvady 

c)  ZSL Distribučná, a. s. Bratislava – Návrh uznesenia na odpredaj pozemku pre vybudovanie  

     transformačnej stanice 

d)  ZSL Distribučná, a. s. Bratislava – Návrh uznesenia na zriadenie vecných bremien za účelom  

     výstavby elektroenergetických stavieb a zariadení  v priemyselnom areáli obce Nesvady 

e)  Návrh na pridelenie obecných nájomných bytov č. 13 a č. 20 v 27 b. j., Športová č. 1529/4,  

     Nesvady 

f)  Návrh uznesenia „ Zmluva o prevádzkovaní Ekodvora a kompostárne Nesvady č. 433/2017“ 

g)  Návrh uznesenia na uzatvorenie Dodatku č. 3 Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného 

     príspevku na projekt „Nesvady – rozšírenie kanalizácie a ČOV“ 

h)  Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení č. 3/2017 

ch) Rozpočtové opatrenie obce Nesvady č. 4/2017 

6.  Rozprava a interpelácia poslancov 

7.  Uznesenie 

8.  Záver 



J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

Predkladá: Ing. Ján Luca, prednosta obecného úradu 

 - priložená k zápisnici 

P. prednosta predniesol správu o kontrole plnenia úloh a uznesení, ako aj správu o činnosti obecnej 

polície od posledného zasadnutia zastupiteľstva v reči slovenskej. 

Ing. Takács – konštatoval, že dvojjazyčné formuláre dodnes nie sú zverejnené na webovej stránke 

                       obce.  

P. prednosta – 138 dvojjazyčných formulárov je zverejnených na webovom sídle obce v časti  

                        elektronické služby obce. 

Ing. Takács – 50 formulárov je v jazyku slovenskom a len 8 v jazyku maďarskom. 

P. starosta – požiadal p. prednostu, aby v tom urobil poriadok. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

2. Návrh plánu práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky na II. polrok 2017 

Predkladá: prednosta OcÚ a hlavná kontrolórka obce 

- priložené  k zápisnici 

Poslanci písomný materiál obdržali v papierovej aj v elektronickej forme. 

P. starosta – poslanci by sa mali dohodnúť, kedy by sa zasadnutie zastupiteľstva konalo, či v mesiaci 

júl alebo august. 

Ing. Miškovič – buď 27.7. alebo 31.8.. 

Za termín 27.7. 2017 hlasovalo 9 poslancov. 

Za termín 31.8. 2017 hlasovali všetci poslanci. 

P. starosta konštatoval, že v prípade riešenia mimoriadneho bodu sa zvolá zasadnutie OZ aj 

v mesiaci júl, nakoľko poslanci schválili termín zasadnutia OZ v mesiaci august. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

3. Návrh na schválenie úveru na akciu Primárny areál kúpeľného centra termálneho kúpaliska   

    v Nesvadoch 

    Predkladá: starosta obce 

    -  priložený k zápisnici 

P. starosta – obec má v rozpočte  plánový úver vo výške 1,3 mil €, ktorý je potrebné navýšiť na 1,5 mil.€ na 

dokončenie stavby v prípade, že by sa pozemky nepredali. Doporučuje schváliť úver z banky, ktorá dáva 

najvýhodnejšie podmienky úveru. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje schváliť úver v zmysle predloženého návrhu. 

P. starosta – už teraz vieme, že obec bude vedieť vykryť 400 tis.€ z vlastných prostriedkov, ale obec musí 

vybudovať v areáli aj infraštruktúru, ktorá bude platená z obecných peňazí, napr. preložky vedenia 

vysokého napätia, kanalizáciu aj zariadenie – nábytok, výpočtovou technikou a reštauračné zariadenie. 

Ing. Takács – finančná komisia  doporučuje schváliť prijatie úveru. Komisia vytýka, že nie je priložená 

žiadna kalkulácia, úver však doporučuje prijať. P. starosta prisľúbil asi pred dvoma mesiacmi, že predloží 

OZ kalkuláciu, dodnes poslanci túto nedostali. Pri vlastných výpočtoch mu vychádza, že v hlavnej sezóne 

by bola potrebná návštevnosť 1100 návštevníkov počas 4 mesiacov a 160 návštevníkov počas 8 mesiacov. 

Tak vychádza zisk vo výške 100 tis.€. Pýtal sa, či existuje nejaká koncepcia prevádzky kúpeľov. 

P. starosta – OZ rozhodlo, že kúpele sa budú stavať, teraz zase komisia chce aby sa kúpele nestavali. 

Výstavba pokročila a obec investovala dosť vlastných prostriedkov. Keď sa už začala výstavba, je potrebné 

ju dokončiť. Do kalkulácie prevádzkovania je potrebné pripočítať aj získané  príjmy z daní z nehnuteľností. 

5 ha už teraz nie je poľnohospodárska pôda, ale záhradky, kedy sa mení aj výška dane. Je to strategická 

investícia, ktorú je treba dokončiť a pravdaže aj efektívne hospodáriť. 

Ing. Takács – toto by chcel vidieť v kalkulácii. Vie, že s presné čísla nie je možné určiť. Koncepcia  

                       prevádzkovania tiež chýba, Taktiež bude potrebný personál. Rieši sa? Predniesol len  

                       stanovisko komisie výstavby. 



P. starosta – reálne do konca novembra 2017 sa plánuje dokončenie výstavby primárneho areálu kúpeľov. 

V zmysle podpísanej zmluvy by kúpele mali byť dokončené do konca júla, ale došlo k zmenám 

v projektoch z dôvodu ktorých bude rád, ak sa kúpele dokončia do konca novembra a s ostrou prevádzkou 

sa začne v letnej sezóne 2018. Nie sú to jednoduché veci a preto nie je potrebné sa ponáhľať. 

Už sú podané aj žiadosti o prijatie do zamestnania. Keď príde čas, personál sa bude riešiť. 

Ing. Miškovič – mrzí ho najmä to, že obec nezačala skôr s výstavbou kúpeľov, lebo už by sa využívali 

občanmi. Je to dlhodobá investícia. Občania majú svoje predstavy a oprávnené nároky. Najprv však je 

potrebné dokončiť výstavbu kúpeľov. Preto bolo odporučené zo strany komisie aby sa prijal úver a stavba 

čím skôr dokončila. 

P. starosta – keďže sme nechytili časove letnú sezónu tohto roku, v zimnej prevádzke by sa vychytali všetky 

nedostatky, kedy sa nepočíta s veľkou návštevnosťou a naplno by sa začalo s letnou prevádzkou na budúci 

rok, ktorá je strategicky významná z hľadiska príjmov. Úver sa nestratí, ale bude zhodnotený v majetku 

obce, na ktorý bude vedieť obec vždy siahnuť a táto hodnota bude rokmi rásť. Keď sme už s výstavbou 

kúpeľov začali, treba kúpele dokončiť tak, aby to fungovalo tak ako sa to naplánovalo. 

Ing. Takács – poopravil príspevok Ing. Miškoviča v číslach, pretože on pripravil svoje výpočty na základe 

odbornej štúdie spred troch rokov mierne poopravené. Pokiaľ má niekto aktuálnejšie a presnejšie čísla, nech 

ich predloží. A vážme si prácu aj druhého. 

P. starosta- podstatou štúdií je, že sa predložia čísla, ale nikto za uvedené čísla neberie zodpovednosť, čo je 

aj v závere štúdie uvedené. 

P. Becse – ide o našu obec, ktorá v priebehu 25 rokov každý rok hospodárenie uzatvorila doteraz so ziskom. 

Naša obec sa neustále vyvíja, žiaľ že tieto kúpele sa nestavali už pred 10 rokmi. Nemá obavy ani do 

budúcna, čo sa týka kúpeľov a rozvoja. Porovnávajúc blízke obce, všetky sú vo vývoji až za našou obcou. Je 

toho názoru, že úver vo výške 1 500 tis.€ bude vedieť obec splácať. 

Mgr. Kelemen – o nič iné komisii nešlo, len o to, či má obec koncepciu na prevádzkovanie kúpeľov a s 

prijatím úveru komisia súhlasí. 

Dobosi R. – nech vedenie obce pripustí, aby aj poslanci mohli predniesť svoj názor a otázky, pretože boli 

zvolení občanmi, ktorí tiež sú zvedaví na riešenie problémov. Keď položíme otázku, kto a ako bude 

prevádzkovať kúpele, je slušné na to odpovedať a nie obchádzať odpoveď a zaviesť diskusiu iným smerom. 

Priznáva, že bol vždy proti výstavbe kúpeľov a ani sa za to nehanbí, bude veľmi rád, keď kúpele budú 

úspešné. A diskusia je potrebná. Písomne žiadajú odpoveď na otázku kto a ako bude kúpele prevádzkovať. 

P. Becse – tiež len predniesol svoj názor a nie s hnevom a odpovedal na položenú otázku. 

P. starosta – už nie raz tu bolo povedané, že kúpele bude prevádzkovať s.r.o. so 100% účasťou obce, ktorá 

bude kúpele prevádzkovať a založiť s.r.o. stačí až na jeseň. OZ môže byť pokojné, včas bude o všetkom 

informované, v konečnom dôsledku o založení a prevádzkovaní budú rozhodovať poslanci. 

Ing. Takács – finančná komisia sa snaží navrhovať riešenie problémov s minimálnymi nákladmi 

a maximálnymi príjmami, čo je hlavnou náplňou tejto komisie. 

Mgr. Lešš – rečníkov upozornil, že medzi poslancami sú aj takí, ktorí nerozumejú maďarsky a bolo by 

vhodné pár slovami predniesť svoje príspevky aj v jazyku slovenskom. Ani z jedného odznelého diskusného 

príspevku neodznelo, že by poslanci navýšenie úveru nechceli schváliť. Prednesené otázky ohľadom 

prevádzkovania kúpeľov sú úplne legitímne a každého poslanca zaujímajú. P. starosta naozaj sľúbil, že 

v januári tohto roku predstaví poslancom model prevádzkovania kúpeľov a doteraz sa tak nestalo. A je teda 

najvyšší čas, aby sa o tomto rozprávalo. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta uzatvoril diskusiu k tomuto bodu a dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

4. Návrh na vyradenie Centra voľného času Nesvady zo siete škôl a školských zariadení a jeho  

    následné zrušenie 

Predkladá: starosta obce 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – na úvod konštatoval, že peniaze na prevádzkovanie CVČ dostávajú aj také obce, ktoré nemajú  

         zriadené CVČ.  Problémom je nízka efektivita tejto inštitúcie a malý záujem detí o krúžkovú  

                    činnosť CVČ, resp. pôsobenie počas školského roka, kedy je problém s počtami zapísaných detí  

                    a s ich účasťou na krúžkovej činnosti. 



P. riaditeľ CVČ predložil situačnú správu. Obec dopláca na prevádzkovanie ročne 63tis. €. Hlavnou 

činnosťou CVČ je zabezpečiť krúžkovú činnosť – mimoškolské vzdelávanie pre deti do 15 rokov. 

Záujem je o voľnočasové aktivity, čo je vedľajšia činnosť tejto inštitúcie a organizujú sa cez soboty 

a nedele. Problémy sú aj s okolo finančných tokov. Tie krúžky, ktoré organizuje aj CVČ, sú  aj v školách, na 

ktoré školy dostávajú vzdelávacie poukazy. Na ZŠ slovenskej pôsobí 12 krúžkov a na ZŠ s VJM pôsobí 16 

krúžkov. CVČ dostáva vzdelávacie poukazy na deti len od špeciálnej školy. Teda sú značné problémy s 

prevádzkovaním. Obec prispieva na činnosť CVČ formálneho charakteru. Aj tu by sa finančná komisia, 

ktorá je strážcom efektivity, mala k tomuto návrhu vyjadriť. Včera na zasadnutí ZMOS bolo oznámené 

ministerstvom financií, že pracovníkom na úseku školstva od septembra tohto sa navyšujú platy o 6%, od 

januára 2018 o ďalších 6%, chcú navýšiť odpočítateľné položky, čo pôjde na úkor príjmu obcí a miest z 

podielových daní. Okrem toho p. riaditeľ  CVČ odchádza definitívne do dôchodku. Riaditeľom CVČ môže 

byť len pedagogický pracovník s predpísaným vzdelaním ako riaditeľ školy, ktorého treba aj riadne zaplatiť. 

Uvoľnená budova bude potrebná viaceré účely - na otvorenie triedy špeciálnej školy slovenskej, pretože je 

15-20 školopovinných žiakov ktorých umiestnenie musí obec riešiť, pretože najbližšia takáto škola 

slovenská je v Zelenom Háji. 11.7.2017 má jednanie s p. Galabom na odb. školstva v Nitre ohľadom 

riešenia tohto problému. Terajšia špeciálna škola je naviazaná na CVČ, pretože už teraz tam chodia žiaci na 

telesnú výchovu. 

Na prípadné otázky môže odpovedať prítomným p. riaditeľ CVĆ. Tento rok je financovanie pokryté, ale bol 

by rád, keby na budúci rok sa už na prevádzkovanie CVČ nerozpočtovali finančné prostriedky. CVČ nie je 

cestovná kancelária. Je šťastie, že doteraz sa nič nestalo na víkendových výletoch. Naša obec bola medzi 

prvými, kde bola zriadená CVČ a doteraz sa obec túto inštitúciu snažila prevádzkovať i keď v posledných 

rokoch  menej efektívne.  

Dobosi R. – špeciálnu školu prevádzkuje VÚC alebo obec. Tie peniaze, ktoré obec dostane, môže obec 

použiť na čo. Ešte v marci keď sa prejednávala správa o činnosti CVČ, p. riaditeľ v nej neavizoval žiadne 

negatívne postrehy. 

P. starosta – špeciálnu školu s VJM prevádzkuje štát. Chcel by na jednaní s p. Galabom dosiahnuť, aby aj 

v Nesvadoch bolo riaditeľstvo špeciálnej školy, v ktorej by boli triedy s VJM a slovenské, a tým by aj obec 

dostala príspevok na žiakov. Lebo teraz tento príspevok dostáva na žiaka v špeciálnej škole  mesto 

Hurbanovo, nakoľko toto vysunuté pracovisko patrí pod riaditeľstvo Špeciálnej školy v Hurbanove. 

P. Dobosi -  aby sa vedel rozhodnúť by potreboval, aby predniesli svoje stanoviská k tomuto návrhu aj 

riaditelia ZŠ slov. a maď. Asi pred 10-12 rokmi predniesol  koncepciu mimoškolského vzdelávania žiakov, 

kedy navrhoval, aby po ukončení vyučovania v ZŠ  a tiež aj v sobotu a nedeľu by krúžkovú činnosť 

prevzalo v budove školy CVČ a nie budovu školy zamknúť o 14.30 hod. Ušetrené peniaze zo zrušenia CVČ 

použiť niekde inde. Je teda toho názoru, že je potrebné mimoškolské vzdelávanie detí a aj v sobotu 

a v nedeľu. Pokiaľ sa riaditelia vyjadria v tom zmysle, že súhlasia so zrušením CVČ, s kľudným svedomím 

bude hlasovať za zrušenie CVČ. Pokrok napreduje a čo bolo dobré pred 10 rokmi, to už teraz nemusí platiť. 

Veľmi dobre si pamätá, keď OZ rozhodovalo o tom, či v obci povoliť výrobu resp. nie, Ing. Miškovič bol 

proti tomu, aby sa v obci prevádzkovala priemyselná výroba, pretože tým vlastne sa bude ničiť životné 

prostredie v obci. Ale po rokoch ľudia prišli na to, že podnikateľské aktivity v obci sú potrebné, pretože 

prispievajú na rozvoj obce a dávajú občanom zamestnanie. 

P. starosta – fin. prostriedky obdržané na prevádzkovanie CVČ je možné použiť na zabezpečenie krúžkovej 

činnosti pre deti. Odkedy sa zmenili podmienky financovania CVČ, aj v mestách sa rušia CVČ. Školy 

všetky vzdelávacie poukazy si ponechali pre vlastné krúžky. A k prehodnoteniu zrušenia CVČ nie je potom 

potrebné odborné stanovisko riaditeľov ZŠ. Prešlo 10 rokov a záujem detí o krúžkovú činnosť v CVČ klesol 

o 50%.  

Dobosi R. – ak sa zruší CVČ a niekto zabezpečí mimoškolské aktivity pre deti, potom nie je problém  

                    CVČ zrušiť. 

P. starosta – však v ZŠ je vykázaných veľa krúžkov. 

P. Dobosi – ale veď o 15. hod. je už škola zatvorená, potom kedy  sú tam krúžky. 

P. starosta – treba sa na to pozrieť. 

P. Alföldi – opakovane poznamenal, tak ako za posledné 2 roky pri hodnotení činnosti CVČ, že každým  

                    rokom sa znižoval počet detí navštevujúcich krúžky. 



Do 15.9.  obec musí nahlásiť počet prihlásených detí do krúžkov, aby mohli žiadať o financovanie činnosti 

CVČ. To sa však nedá. Problém nastane novým školským rokom. Počty zapísaných detí  potrebné na 

možnosť čerpania financií budú naplnené len na 15-17%. Žiaľ, nielen školy robia krúžky, ale aj YMCA robí 

krúžky. Oznámil, že 31.8.2017 končí ako riaditeľ CVČ, kedy odchádza definitívne do dôchodku. 

Dobosi R. – opýtal sa na názor p. riaditeľa, či podľa neho je potrebné zabezpečiť voľnočasovú činnosť pre 

deti v obci, keď sa zruší CVČ. 

P. Alföldi – voľnočasová aktivita detí je potrebná, ale túto je možné riešiť aj iným spôsobom. 

P. starosta – zo 63 tis.€ je možné voľnočasové aktivity zabezpečiť prostredníctvom športových 

a spoločenských organizácií v obci. Udržanie neefektívnej inštitúcie je pre obec veľkým luxusom. 

Molnár Z. – bol veľmi prekvapený, že bez predjednania bol predložený poslancom takýto návrh. Pred 

nedávnom sme oslávili 25.výročie CVČ. A teraz poslanci obdržali návrh na zrušenie CVČ. Veď najväčšou 

investíciou je investícia do detí. Toto rozhodnutie o zrušení CVČ je také vážne, že si vyžaduje jednanie 

medzi poslancami a pracovníkmi CVČ a zástupcami školy. Pokiaľ CVČ sa zruší, tým trestáme tých rodičov 

a deti, ktoré využívali služby CVČ. Komisia športu a mládeže navrhuje vypísať výberové konanie na 

riaditeľa CVČ alebo presťahovať CVČ do priestorov školy, to by však potrebovalo širšiu diskusiu. Najväčší 

problém vidí v tom, že školy a CVČ úzko nespolupracujú. Myslí si, že dnes nepadne rozhodnutie. 

P. starosta – výberové konanie bolo vypísané pred dvomi rokmi, ale žiadny záujemca sa neprihlásil. Máme 

vypísať konkurz na riaditeľa CVČ na 5 rokov, keď vidíme aká je situácia v CVČ. Vymenovať nového 

riaditeľa ale s akou perspektívou. Keď poslanci neodsúhlasia zrušenie, CVČ bude do konca roku pracovať a 

vyžiada si inšpekciu  a aj finančnú kontrolu na dodržiavanie zákonných predpisov za účelom zistenia 

skutočnej efektivity tejto inštitúcie. 

Dobosi R. – súhlasí so širšou odbornou diskusiou, pretože je potrebné nájsť riešenie na zabezpečenie 

voľnočasových aktivít pre deti obce. 

Mgr. Sárai – dva problémy – školy a rómske deti, ktoré potrebujú špeciálnu školu a na to priestory. Rómske 

deti do Zeleného Hája dochádzať nebudú, pomer detí v ZŠ a rómskych detí bude 1:1, čoho efektom bude to, 

že rodičia nerómskych detí budú svoje prepisovať do škôl v okolitých mestách, prípadne do Imeľa, čoho 

následkom bude postupný zánik miestnych ZŠ. Obec potrebuje v budove CVČ riešiť špeciálnu školu pre 

rómske deti.  

- Problém financie – koľko stojí prevádzka budovy CVČ a koľko sú mzdové náklady. 

- Návrh na odročenie prejednania tohto návrhu na najbližšie zasadnutie OZ s tým, že sa zvolá širšia 

diskusia s riaditeľom a zamestnancami CVČ, oboch škôl a externými trénermi, ktorí vedú krúžky na 

riešenie súčasnej situácie.  

P. Becse – poznamenal na príspevok p. Sáraiho, aby neprišlo k zavádzaniu, že obec sa neusiluje  

                  o segregáciu, ale o riešenie problémov vo vyučovacom procese riadnych žiakov a rómov v jednej 

                  triede. 

P. Alföldi – poznamenal, že v ZŠ a v CVČ nie je rovnaká úroveň krúžkových činností. V škole musí  

                    vykázať 60 hodín krúžkovej činnosti, ale v CVČ buď dieťa na krúžok príde alebo nie.  

P. starosta – poznamenal či 60 hodín vykázať, alebo odučiť a to nie je jedno. Ak v ZŠ 60 hodín  

                    aj odučia, potom nie je problém s mimoškolskou činnosťou. 

 

P. starosta po dvoch hodinách jednania obecného zastupiteľstva vyhlásil – 10-minutovú prestávku. 

Po prestávke obecné zastupiteľstvo pokračovalo v jednaní. 

 

P. Patakyová – oznámila, že komisia školstva a kultúry  neodporúča zrušenie CVČ. 

Ing. Miškovič – veľmi ho teší, že p. Dobosi má tak dobrú pamäť, že v roku1992 bol proti rozvoju 

podnikateľských aktivít v obci. Nie je pravdou, že bol proti firmám v našej obci, bol vždy proti znečisteniu 

ovzdušia v obci, vždy však bol za rozvoj obce. Výrok p. Dobosiho bol trochu zavádzajúci. 

Voľnočasová aktivita detí v obci je potrebná. Je veľmi zle postavený zákon, keď financovanie CVČ je 

viazané na počet detí do 15 rokov, pričom sa nemyslí na mládež, dospelých a starších občanov. Keď je táto 

forma činnosti neefektívna, je možné CVČ zrušiť, ale je potrebné nájsť riešenie na voľnočasové aktivity detí  

a mládeže v obci. Dať to na papier a nechať schváliť obecným zastupiteľstvom. 

P. starosta – do 15.9. je potrebné nahlásiť stavy prihlásených detí do krúžkov v CVČ, o súčasnom stave sa 

vedelo už rok-dva, ale všetko má určité medze a hranice. Nebudeme si vlastne klamať do vlastného vrecka. 



Sľubuje, že tento rok budú v hlásení reálne čísla a keď bude treba, ako štatutár bude za to, aby sa znížil 

počet pracovných miest v CVČ zo zákonných dôvodov. Je jeho zákonnou povinnosťou ako štatutára prijať 

potrebné opatrenia v tejto veci, lebo v prípade zistenia nedostatkov bude postihovaný on a nie poslanci. 

Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta uzatvoril diskusiu 

a poďakoval p. riaditeľovi CVČ za účasť. 

Potom dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania,. 

Hlasovanie: 2 poslanci (Mgr. Kelemen a p. Becse) hlasovali za zrušenie CVČ. 

P. starosta konštatoval, že zrušenie CVČ nebolo poslancami schválené a zároveň dodal, že o tomto bode 

obecné zastupiteľstvo bude jednať na svojom augustovom zasadnutí. 

P. Becse – poďakoval p. riaditeľovi CVČ za jeho doterajšiu prácu a za prácu s mládežou našej obce. 

 

5. Rôzne:  

 

a) Upozornenie prokurátora na nedodržiavanie niektorých ustanovení zákona č. 178/1998 Z.z.  

     o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a o zmene   

     a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení   

     neskorších predpisov a Protest prokurátora proti VZN obce Nesvady č. 4/2014 o podmienkach  

     predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových  miestach na území obce Nesvady – Trhový  

     poriadok v znení VZN č. 5/2016 

- kópie priložené k originálu zápisnice 

P. starosta – protest sa týka síce formálnych vecí, ale doporučuje vyhovieť s tým, že vo VZN sa opravia veci 

podľa protestu. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za.  

 

b)  Protest prokurátora proti ustanoveniam čl. 2,3,4 a5 VZN obce Nesvady č. 1/2012 o ochrane  

     ovzdušia prijatého Obecným zastupiteľstvom Nesvady 

- kópia priložená k zápisnici 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

c)  ZSL Distribučná, a. s. Bratislava – Návrh uznesenia na odpredaj pozemku pre vybudovanie  

     transformačnej stanice 

- priložený k originálu zápisnice 

P. starosta – doporučil schváliť. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby odpredaj pozemku tiež doporučuje schváliť. 

Iné pripomienky neboli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

d)  ZSL Distribučná, a. s. Bratislava – Návrh uznesenia na zriadenie vecných bremien za účelom  

     výstavby elektroenergetických stavieb a zariadení  v priemyselnom areáli obce Nesvady 

- priložený k originálu zápisnice 

P. starosta – doporučil schváliť. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby zriadenie vecných bremien doporučuje schváliť. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

e)  Návrh na pridelenie obecných nájomných bytov č. 13 a č. 20 v 27 b. j., Športová č. 1529/4,  

     Nesvady 

- priložený k originálu zápisnice 



Mgr. Tóthová – spoločná komisia po dohode navrhuje schváliť výmenu bytov  podľa predloženého 

návrhu. 

Poslanci k predloženému návrhu nemali pripomienky ani iné návrhy. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

f)  Návrh uznesenia „ Zmluva o prevádzkovaní Ekodvora a kopmpostárne Nesvady č. 433/2017“ 

- priložený k originálu zápisnice 

P. starosta – podstatou je, že obec mala zmluvu s VPS ktorá sa pretransformovala na s.r.o. a preto bolo 

potrebné vyžiadať stanovisko riadiaceho orgánu. Je to formálna záležitosť, ale je potrebné zmluvu schváliť. 

Pretože poslanci k predloženému návrhu nemali dotazy ani pripomienky, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

g)  Návrh uznesenia na uzatvorenie Dodatku č. 3 Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného 

     príspevku na projekt „Nesvady – rozšírenie kanalizácie a ČOV“ 

- priložený k originálu zápisnice 

P. starosta – ministerstvo ŽP z dôvodu zmeny zákona a podmienok poslalo dodatok č. 3 k zmluve. 

Doporučil podpísať. Informoval poslancov, že verejnú súťaž zamietli. Je potrebné vypísať nové verejné 

obstarávanie.  

Ing. Takács – keď sme nezložili kauciu, čo sme iné čakali pri odvolaní, než zrušenie VO. 

P. starosta – položiť kauciu je veľké riziko, pravdepodobne bolo vopred rozhodnuté. 

          Na budúci týždeň pošleme zrušenie verejného obstarávania a vypíše sa nové verejné  

                     obstarávnie. Pravdepodobne tento rok sa už s výstavbou kanalizácie nezačne. Podstatou je, že  

                     to neznamená, že nedostaneme peniaze. 

Iné dotazy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

h)  Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení č. 3/2017 

- priložená k originálu zápisnice 

P. starosta informoval poslancov, že z fondu rezerv 700 tis. € bolo prevedených do rozpočtu obce na 

výstavbu kúpeľov. 

Dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

ch) Rozpočtové opatrenie obce Nesvady č. 4/2017 

- priložené k originálu zápisnice 

Ide o 8 560,- € ktoré obec získala zo štát. rozpočtu a navýšenie úveru z 1 300 tis. € na 1 500 tis.€. 

Nakoľko poslanci nemali k predloženému rozpočtovému opatreniu dotazy ani pripomienky, p. starosta 

dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci poslanci hlasovali za. 

 

6. Rozprava a interpelácia poslancov 

 Nakoľko všetky body programu jednania boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby 

predniesli svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

P. starosta – tlmočil pozvanie na sobotu do Nagyigmándu na obecné dni. Nahlásil 4 osoby. 

                     Zúčastní sa p. starosta a p. prednosta. Ešte sú dve voľné miesta v aute.  

- Ďalšia pozvánka do obce Rém – 12-13.8. – Kakasfesztivál a 70. výročie vysídlenia. Pokiaľ by bol 

väčší záujem a pôjde aj Csemadok spoločne sa dorieši autobus. 

Dobosi R. – oznámil, že do Rému pocestuje len zástupca Csemadoku. 

- Ku kanalizácii – pred výkopovými prácami kanalizácie doporučil dohodnúť so spoločnosťami  

položenie káblov do zeme, hlavne telefónne káble. 



- Oproti cintorína pri vstupe do priemyselného areálu je zničená cesta, na ceste stojí dažďová voda,  

z krajníc cesty odstrániť zeminu. 

P. starosta – sú na to normy, čo je možné položiť do zeme, vodárenská spoločnosť s tým asi nebude 

súhlasiť, pretože sa obávajú porušenia káblov pri haváriách. 

P. Becse – oznámil, že  p. Bobek Ladislav vyhral  v Dunajskej Strede 1. miesto v Žitnoostrovskom galope, 

v rámci tohto podujatia Nesvadčania poskytli 2-hodinový kultúry program. Zároveň oznámil, že občianske 

združenie KePaso organizuje 15. 7. 2017 podujatie v našej obci. 

P. Patakyová – poslanci obdržali návrh programu Nesvadských dní. Pokiaľ poslanci majú do programu 

ďalšie návrhy, je potrebné tieto čím skôr nahlásiť, pretože je potrebné včas zadať pozvánky do tlače. 

Ing. Miškovič -  dodal, že tohoročné Nesvadské dni budú dvojdňové.  

- Navrhol zariadenia detského ihriska z námestia 1. mája zrekonštruovať, obnoviť a osadiť ich 

v parku. 

- Navrhol väčšie bilboardy osadiť na propagáciu predaja pozemkov pri priemyselnom areáli ako aj 

pri areáli kúpeľov.  

- Pýtal sa na stav podanej žiadosti o spoluprácu  na projekt autocampingu pri kúpeľoch. 

 

P. starosta – informoval, že bola vykonaná kontrola detského ihriska v parku slovenskou obchodnou 

inšpekciou. Výsledkom kontroly je  28-stranový záznam, takže s detskými ihriskami to nie je jednoduché. 

Sme presne poučení. Čo však je možné použiť určite sa využije. 

- Kúpele – je už nákres na vyhotovenie veľkorozmerného bilboardu, ktorý po vyhotovení bude pri kúpeľoch 

osadený. 

P. Šuba – stĺpy sú už doma, treba osadiť bilboard. 

P. starosta – autocamping – slovenská strana zmietla všetky projekty, posunulo sa vyhodnotenie, avšak nie 

je veľká šanca, že s týmto projektom obec uspeje, nakoľko je veľký záujem. Čo sa týka parkoviska na 

bicykle – pravdepodobne táto žiadosť obce bude schválená, treba vyčkať. 

Ing. Takács – bilboard pri futbalovom ihrisku, v akom stave je legalizácia. 

P. starosta – majiteľ bol upozornený, že súčasný stav je protiprávny, dostavil sa na 3. výzvu – dohodli sme 

sa, že podá žiadosť, dodnes žiadosť podaná nebola. Majiteľ bude vyzvaný na odstránenie bilboardov. 

P. prednosta – vyzval predsedov komisií na odovzdanie zápisníc zo zasadnutí komisií. 

Mgr. Lešš – k programu jednania Stretnutie Nesvadčanov – Exodus Nesvadčanov v akom stave je vydanie 

knihy a bolo by vhodné túto knihu vydať aj v slovenskom jazyku. 

P. starosta – elektronicky rozposlať pre poslancov. Nevie, či sa slovenská verzia stihne do termínu podujatia 

Nesvadských dní.  

Dobosi R. – kniha je na 90% hotová, koncom júla by to malo byť v maďarskom jazyku. Pokiaľ bude záujem 

o slovenskú verziu, do septembra nebude hotové.  

P. starosta –  poslanci schválili augustový termín zasadnutia OZ  31.8.2017. V júli však bude potrebné 

zvolať OZ z dôvodu schválenia ocenených, lebo v auguste je už neskoro schvaľovať ocenenia. Preto bude 

potrebné zvolať zasadnutie OZ aj v júli k tomuto bodu. Požiadal p. Dobosiho, aby odovzdal zoznam 

pozvaných hostí z Maďarska k 70. výročiu vysídlenia, aby obec mohla tieto včas distribuovať. 

Dobosi R. – zástupcovia obcí z Maďarska ešte nie sú oficiálne pozvaní, do konca júla odovzdá zoznam  

                    pozvaných.                     

 

Iné návrhy, dotazy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta ukončil rozpravu 

a interpeláciu poslancov.  

                     

7. Uznesenie 

Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Ing. Miškovič – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

  

 

 



Uznesenie č. 33/2017 

z 33. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 29. 6. 2017. 

 

I. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e    n a    v e d o m i e   správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií poslancov v predloženom znení. 

 

II. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e   

1. Plán práce Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch na II. polrok 2017 

2. Plán práce hlavnej kontrolórky obce Nesvady na II. polrok 2017 

v predloženom znení. 

III. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

     stanovisko hlavnej kontrolórky obce k prijatiu úveru vo výške 1 500 000,- €, 

B/ s c h v a ľ u j e  

    1. prijatie úveru vo výške 1 500 000,- € na dokončenie investičnej akcie: Primárny areál  

        kúpeľného centra termálneho kúpaliska v Nesvadoch so splatnosťou na 15 rokov v zmysle  

        ponuky Slovenskej záručnej a rozvojovej banky a.s., 

    2. zabezpečenie úveru uvedeného v bode 1. tohto uznesenia blankozmenkou obce. 

. 

IV. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

n e s c h v a ľ u j e 

podanie návrhu na vyradenie Centra voľného času, Novozámocká 21, 946 51 Nesvady zo siete škôl 

a školských zariadení od 01.09.2017 a jeho zrušenie v súlade s právoplatným rozhodnutím ministerstva 

školstva o vyradení zo siete školských zariadení. 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/   b e r i e    n a   v e d o m i e 

       1. Upozornenie prokurátora na nedodržanie niektorých ustanovení zákona č. 178/1998 Z.z.  

            o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a o zmene a doplnení  

            zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších  

            predpisov č. Pd 93/17/4401-3 zo dňa 5. júna 2017, 

        2. Protest prokurátora č. Pd 92/17/4401-3 zo dňa 5. júna 2017 proti Všeobecne záväznému nariadeniu  

            obce Nesvady č. 4/2014 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových 

            miestach na území obce Nesvady – Trhový poriadok v znení VZN č. 5/2016, 

B/   v y h o v u j e    

       1. upozorneniu prokurátora  č. Pd 93/17/4401-3 zo dňa 5. júna 2017, 

       2. protestu prokurátora č. Pd 92/17/4401-3 zo dňa 5. júna 2017, 

C/   ž i a d a    

       starostu obce zabezpečiť vypracovanie nového VZN - o podmienkach predaja výrobkov a 

       poskytovania služieb na trhových miestach na území obce Nesvady – Trhový poriadok v súlade  

       s protestom prokurátora č. Pd 92/17/4401-3 zo dňa 5. júna 2017. 

Termín: do augustového zasadnutia OZ 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/   b e r i e    n a   v e d o m i e 

Protest prokurátora proti ustanoveniam čl. 2, 3, 4 a 5 Všeobecne záväzného nariadenia obce Nesvady č. 

1/2012 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch  za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 

ovzdušia prijatého Obecným zastupiteľstvom Nesvady dňa 26. januára 2012, 



B/  v y h o v u j e    

      protestu prokurátora zn.č.  Pd 103/17/4401-3 zo dňa 15. 6. 2017, 

C/ ž i a d a    

     starostu obce zabezpečiť vypracovanie nového VZN – o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za  

     znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania ovzdušia v súlade s protestom prokurátora  

     zn. č. Pd 103/17/4401-3 zo dňa 15. 6. 2017. 

Termín: do augustového zasadnutia OZ 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  
A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

Zmluvu o spolupráci číslo 1713500011-ZoS uzatvorenú dňa 17.03.2017 medzi spoločnosťou Západoslovenská 

distribučná, a. s. Bratislava a Obcou Nesvady, za účelom výstavby elektroenergetických stavieb a zariadení 

potrebných pre zabezpečenie realizácie pripojenia stavby „Technická vybavenosť pre priemyselný areál Nesvady -  

I. etapa“, 

 

B/  k o n š t a t u j e ,   ž e  

1. za účelom predaja pozemku pod plánovanou stavbou kioskovej transformačnej stanice bol vytvorený 

geometrickým plánom č. 43 208 550-52/2016 zo dňa 15.09.2016 pozemok parc. č. 2273/29 ostatné plochy  

o výmere 49 m2, 

2. na základe Zmluvy o spolupráci uvedenej v bode A/ tohto uznesenia spoločnosť Západoslovenská distribučná, 

a. s. Bratislava vybuduje na vlastné náklady kioskovú transformačnú stanicu EH6 s transformátorom  

DTr 400 kVA,  s rozvádzačom VN 2 x prívod + 1x DTr a 8 vývodovým NN rozvádzačom, pre stavbu 

„Technická vybavenosť pre priemyselný areál Nesvady - I. etapa“, 

3. zámer  priameho  predaja  majetku obce bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce dňa  

      12.06.2017 až do konania zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 29.06.2017, pričom zo strany fyzických ani  

      právnických osôb neboli podané žiadne pripomienky a ani námietky, 

4. v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov sú splnené 

podmienky na priamy predaj pozemku parc. č. 2273/29 vzhľadom na osobitný zreteľ – výstavba  kioskovej 

transformačnej stanice potrebnej pre zabezpečenie realizácie pripojenia stavby „Technická vybavenosť pre 

priemyselný areál Nesvady – I. etapa“ k distribučnej sústave elektroenergetických zariadení spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a. s. Bratislava,  

 

 C/  s c h v a ľ u j e   

1. v zmysle § 9 ods. 2 písm. c) a písm. e) s prihliadnutím na § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov priamy predaj nasledovnej nehnuteľnosti z majetku obce 

Nesvady: 

- pozemok parc. č.  2273/29 ostatné plochy o výmere 49 m2, nachádzajúci sa v k. ú. Nesvady, obci 

Nesvady, okres Komárno, vedený v katastri nehnuteľností na Katastrálnom odbore Okresného úradu  

Komárno na liste vlastníctva č. 7450 ako parcela registra “C“ evidovaná na katastrálnej mape  

                     do výlučného vlastníctva spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s., IČO 36 361 518, so sídlom  

                     Čulenova 6, 816 47 Bratislava, 

2. v súlade so Zmluvou o spolupráci číslo 1713500011-ZoS uzatvorenou dňa 17.03.2017 medzi spoločnosťou  

     Západoslovenská distribučná, a. s. Bratislava a Obcou Nesvady predajnú cenu za nehnuteľnosť uvedenú  

     v bode C/1. tohto uznesenia vo výške 100,-Eur bez DPH, t. j. 120,-Eur vrátane DPH,  

3. všetky náklady spojené s predajom nehnuteľnosti uvedenej v bode C/1. tohto uznesenia vrátane poplatku za  

     vklad do katastra nehnuteľností hradí predávajúci. 

 

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 12 poslancov, z toho  za hlasovalo 12 poslancov, proti 

bolo 0 poslancov, zdržali sa  poslanci,    t. j.  uznesenie  bolo schválené trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  
A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

Zmluvu o spolupráci číslo 1713500011-ZoS uzatvorenú dňa 17.03.2017 medzi spoločnosťou Západoslovenská 

distribučná, a. s. Bratislava a Obcou Nesvady, za účelom výstavby elektroenergetických stavieb a zariadení 

potrebných pre zabezpečenie realizácie pripojenia stavby „Technická vybavenosť pre priemyselný areál Nesvady - 

I. etapa“, 



B/  k o n š t a t u j e ,   ž e  

     na základe Zmluvy o spolupráci uvedenej v bode A/ tohto uznesenia spoločnosť Západoslovenská distribučná, a. s.  

     Bratislava vybuduje na vlastné náklady nasledovné elektroenergetické stavby a zariadenia : 

1. Distribučný káblový rozvod VN, káblom NA2XS2Y 3x1x240 v dĺžke 1248m. 

2. Zvislé úsekové vypínače typ OTEK 25/400 - 2 kus. 

3. Preloženie úsekových vypínačov - 2 kus. 

4. Kiosková TS EH6 s transformátorom DTr 400kVA, s rozvádzačom VN 2 x prívod + 1 x DTr a 8 vývodovým 

NN rozvádzačom. 

5. Distribučný káblový rozvod NN, káblom NAYY-J 4x240 v dĺžke cca. 1526m. 

6. Istiace skrine SR - 6 kus. 

7. Istiaca skriňa VRIS 1/200 K - 1 kus. 

8. Úprava technologických častí – doplnenie dvojzávesov na jestvujúcom VN vzdušnom vedení v úseku PB č. 

328 až č. 335. 

C/  s c h v a ľ u j e   

1. v zmysle § 9 ods. 2 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

bezodplatné zriadenie vecných bremien na nasledovné nehnuteľnosti nachádzajúce sa v k. ú. Nesvady, obci 

Nesvady, okres Komárno, vedené v katastri nehnuteľností  na Katastrálnom odbore Okresného úradu 

Komárno na listoch vlastníctva č. 2462 a 7450, vo výlučnom vlastníctve Obce Nesvady, ako parcely registra  

“C“  evidované na katastrálnej mape: 

       

Parcelné 

číslo 

Register  

KN 

LV 

č. 

Výmera 

v m2 

Druh pozemku Katastrálne 

územie 

Obec Okres 

2216/1 C 2462 6 5159 Zastavané plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2230/8 C 7450 4067 Zastavané plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2230/10 C 7450 602 Ostatné plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2232/5 C 7450 1314 Ostatné plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2232/8 C 7450 48 Zastavané plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2232/9 C 7450 20 Ostatné plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2232/10 C 7450 78 Ostatné plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2232/19 C 7450 442 Ostatné plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2273/5 C 7450 2149 Orná pôda Nesvady Nesvady Komárno 

2273/9 C 7450 9857 Orná pôda Nesvady Nesvady Komárno 

2273/28 C 7450 8423 Zastavané plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2993/123 C 7450 2272 Zastavané plochy Nesvady Nesvady Komárno 

2993/124 C 7450 4174 Ostatné plochy Nesvady Nesvady Komárno 

3094/3 C 7450 305 Ostatné plochy Nesvady Nesvady Komárno 

                
             v prospech oprávneného Západoslovenská distribučná, a. s., IČO 36 361 518, so sídlom Čulenova 6, 816 47  

        Bratislava, za účelom výstavby elektroenergetických stavieb a zariadení potrebných pre zabezpečenie    

        realizácie pripojenia stavby „Technická vybavenosť pre priemyselný areál Nesvady - I. etapa“, 

2.  Uzatvorenie zmluvy o bezodplatnom zriadení vecných bremien za nasledovných podmienok: 

               2.1 vecné bremená sa zriadia v súlade s geometrickým plánom č. 43 208 550 - 26/2017  zo dňa 20.04.2017  

                     vyhotoveným geodetickou kanceláriou KATASTER PLUS Iža, Nová 332, 

               2.2 vecné bremená sa zriadia pre oprávneného bezodplatne na dobu neurčitú, 

               2.3 predmetom vecných bremien na zaťažených nehnuteľnostiach bude: 

                     2.3.1  zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení, 

                    2.3.2 užívanie, prevádzkovanie, údržba, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné  

                             stavebné úpravy plánovanej stavby a jej odstránenie, 

                    2.3.3 vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, strojmi  

                             a mechanizmami budúcim oprávneným za účelom výkonu povolenej činnosti a činnosti uvedených  

                             v bode 2.3.1 a 2.3.2, 

3. Náklady spojené so zápisom vecných bremien do katastra nehnuteľností bude znášať Obec Nesvady. 

 

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 12 poslancov, z toho  za hlasovalo 12 poslancov, proti 

bolo 0 poslancov, zdržali sa 0 poslanci,    t. j.  uznesenie  bolo schválené trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov. 

                                                                       

                                                              



  IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  s c h v a ľ u j e   

1. poradovník žiadateľov o pridelenie bytu č. 13  o výmere  29,50 m2,   nachádzajúceho  sa  na 

            prízemí  budovy 27  b. j.,  Športová ulica  č. 1529/4, Nesvady, na pozemku parc. č. 3201/310  

            v  k. ú. Nesvady, takto: 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. poradovník žiadateľov o pridelenie bytu č. 20  o výmere  21,94 m2,   nachádzajúceho  sa  na 

            poschodí  budovy 27  b. j.,  Športová ulica  č. 1529/4, Nesvady, na pozemku parc. č. 3201/310  

            v  k. ú. Nesvady, takto: 

 

 

 

 

 

 

 

 

B/   s t a n o v u j e    

      podmienky prenájmu pre byt  č. 13  a č. 20 v 27 b. j.  : 

      1.  výška nájomného – 29,8745 €/m2/rok, 

      2.  doba prenájmu – od  01.08.2017  do 31.07.2018, 

      3.  zloženie finančnej zábezpeky vo výške 6-mesačného nájomného, 

      4.  prihlásenie sa k trvalému pobytu minimálne počas platnosti nájomnej zmluvy. 

 

                                                                                    X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e   

uzatvorenie Zmluvy o prevádzkovaní Ekodvora a kompostárne Nesvady č. 433/2017 medzi Obcou Nesvady 

a VPS Nesvady s.r.o. 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e  

uzatvorenie Dodatku č. 3 Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. OPKZP-PO1-

SC121/122-2015/28 medzi Ministerstvom životného prostredia SR a Obcou Nesvady na projekt:  

Názov projektu:     Nesvady – rozšírenie kanalizácie a ČOV 

Kód projektu ITMS2014+:    310011A042. 

 

                                                                         XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

informáciu starostu obce o Rozpočtovom opatrení Obce Nesvady č. 3/2017. 

 

 

 

P. 

č. 

 

Priezvisko a meno 

 

Trvalý pobyt 
Poradie  

schválené 

OZ 

1. Hanzelík Anton Ing. Nesvady, Športová 1592/4-20 1 

2.  Velebný Imrich Nesvady, Petőfiho 15 2 

3. Szabó Štefan Nesvady, Kalinčiakova 17 3 

4. Vitková Helena Nesvady,  4 

 

P. 

č. 

 

Priezvisko a meno 

 

Trvalý pobyt 
Poradie  

schválené 

OZ 

1. Velebný Imrich Nesvady, Petőfiho 15 1 

2.  Szabó Štefan Nesvady, Kalinčiakova 17 2 

3. Vitková Helena Nesvady, bez trvalého pobytu 3 

4. Hanzelík Anton Ing. Nesvady, Športová 1592/4-20 4 



     XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  Rozpočtové opatrenie č. 4/2017 Obce Nesvady na rok 2017 v predloženom znení. 

 

8. Záver 

    P. starosta –  poďakoval poslancom za účasť a ukončil 33. zasadnutie OZ.  

  

      D.    a.    h.    

 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 

Overovatelia:  

     Mgr. Ladislav Sárai 

     Mgr. Martin Lešš 

 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


